
Udvalget for Udlændinge- og Integrationspolitik

Til: Justitsministeren

Dato: 22. august 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UUI alm. del

Spørgsmål 739
Der blev den 20. september 2013 afholdt et møde angående overdragelse af
Sjælsmark Kaserne fra Forsvarets Bygnings- og Etablissementstjeneste
(FBE) til Udlændingestyrelsen. Ministeren bedes gøre rede for, hvorvidt FBE
var repræsenteret ved mødet, og i givet fald ved hvem samt hvordan denne
repræsentant i givet fald var tilknyttet FBE i relation til Sjælsmark Kaserne?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Sophie
Løhde (V).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 29. august 2014.
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Sophie.Lohde@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Troels Ravn
formand
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